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Protokoll
fört vid styrelsemöte 2024-06-19

Närvarande: Stewe, Caroline, Peter, Per, Annika, Joakim.

1. Mötet öppnades och dagordningen fastställdes.

2. Ekonomin ger för tillfället ingen anledning till oro. 

3. Protokoll från föregående möte godkändes.

4. Trafikverket har kontaktats om att utöka staket utmed järnvägen men 
statistik över inrapporterade händelser ger ingen anledning för dom att 
prioritera sträckan, hänvisade vidare till kommunen. Kommunen har 
kontaktats men utan resultat än så länge.

5. Underhåll av brandstationen: Inga nyheter i ärendet.

6. Grillkväll vid fotbollsplanen under sommaren: Bjuda in på sociala medier 
när vädret verkar lovande. 

7. Skrivelse till kommunen angående hastighetsgränser genom byn. Inga 
nyheter i ärendet.

8. Info från skolan. Samarbete med skolrådet. Skolrådet har fått bidrag för 
utsmyckning och frågar om byalaget kan förvalta pengarna tills åtgärder 
ska betalas. Det bör gå bra, kassören håller redan medel öronmärkta för 
skolan. Kontakta kassören för ytterligare info.

9. Blommor är utsatta, kanske behöver lite gödning.

10. Övriga frågor
1. Diskuterade underhållet vid Sjömellet.

11. Nästa möte blir onsdagen den 28/8 kl 19 i Solbackens källare.

12. Mötet avslutades i god ordning.
Per knappade texten.


